

## Eurobeauté 購物優惠

## 條款及細則:

- 1. 此優惠有效期至2026年12月31日(「推廣期」)。
- 2. 此優惠只適用於3香港現有客戶。
- 3. 客戶於 Eurobeauté 網店 <u>eurobeaute.com.hk</u> 購買產品折後滿港幣\$200並輸入 指定優惠碼,可享港幣\$100折扣優惠。
- 4. 每位客戶於推廣期內只可使用此優惠乙次。
- 5. 如發現客戶享用此優惠多於乙次, Eurobeauté 有權收取相關產品套裝之正價費用, 並取消客戶享有產品套裝優惠之權利。
- 6. 指定消費金額不包括運費及其他雜費(如適用)。
- 7. 不設任何退款、兌換現金或作現金及任何形式找續。
- 8. 此優惠不可與其他會員優惠、聯營優惠、推廣優惠及其他現金券一併使用。
- 9. 圖片只供參考,一切以實物為準。
- 10.此優惠由 Eurobeauté / Water Oasis Group Limited 提供,和記電話有限公司 (「本公司」)對一切有關此優惠提供之服務 / 產品恕不承擔任何責任及 / 或賠償。
- 11. 本公司及 Eurobeauté / Water Oasis Group Limited 保留隨時修改本優惠之條款及細則以及終止優惠的權利,而不作另行通知。
- 12.如有任何爭議,本公司及 Eurobeauté / Water Oasis Group Limited 保留最終決定權。



## **Shopping Offer at Eurobeauté**

## Terms and conditions:

- 1. This offer is valid until 31 December 2026 ("Promotion Period").
- 2. This offer is only applicable to existing 3 Hong Kong customers.
- Customers purchasing products for HK\$200 (after discount) or more at the Eurobeauté e-shop (<u>eurobeaute.com.hk</u>) using the designated promo code will enjoy a \$100 discount.
- 4. Each customer is eligible to enjoy this offer only once.
- 5. If it is found that a customer has claimed this offer more than once, Eurobeauté reserves the right to charge the full price of the relevant product set and revoke the customer's eligibility for the offer.
- 6. Any shipping or other miscellaneous fees (whenever applicable) are excluded from the specified consumption amount.
- 7. No refund, cash exchange or cash or any form of change is available.
- 8. This offer cannot be used in conjunction with other member offers, joint offers, promotional offers and other cash coupons.
- 9. Pictures are for reference only, and are subject to the actual products.
- 10. This offer is provided by Eurobeauté / Water Oasis Group Limited. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") shall not be responsible for any matters relating to the service or product.
- 11. The Company and Eurobeauté / Water Oasis Group Limited reserve the right to modify, suspend, cancel or terminate the offer and / or amend applicable terms and conditions at any time without prior notice.
- 12. In event of disputes arising from this offer, the decision of the Company and Eurobeauté / Water Oasis Group Limited shall be final and conclusive.